
Protokół

z posiedzenia Komisji  Budżetu i Samorządu wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu
i Zdrowia w dniu 21.01.2020 roku o godzinie 1400  w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w

Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1 Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji       - 6 radnych
obecni                 - 6 radnych
nieobecni            - 0 
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  Jerzy Koralewski.

Przewodniczący Jerzy Koralewski – o godzinie 1400 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu
radnych i  zaproszonych gości stwierdził  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2019 rok.
4. Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok.
5.  Przygotowanie  do  zorganizowania  Forum Samorządów Szkolnych w celu  odbycia  kampanii
wyborczej dla powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim.
6. Projekty uchwał i tematy informacyjne.
7. Zapoznanie się z wpływającą korespondencją do Komisji.
8. Zapytania, wnioski, sprawy różne.
9. Zakończenie.

 Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia Komisji.

Ad.2 Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Radni jednogłośnie bez odczytywania przyjęli protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Samorządu
wspólnie z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia z dnia 3 grudnia 2019 r.,z posiedzenia
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  z  dnia 5 grudnia 2019 r., oraz z posiedzenia Komisji
Budżetu i Samorządu z dnia 27 grudnia 2019 roku.

Ad.3. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2019 rok.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Jerzy Koralewski – przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia za 2019 rok. - stanowi ono
załącznik do protokołu. 
Radni jednogłośnie  „za” przyjęli sprawozdanie z działalności komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Samorządu  Robert  Bejgier -  przedstawił  sprawozdanie
z działalności Komisji Budżetu i Samorządu za 2019 rok. - stanowi ono załącznik do protokołu.
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Radni jednogłośnie „za” przyjęli sprawozdanie z działalności komisji.

Ad.4. Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Jerzy Koralewski – przedstawił
plan pracy komisji komisji na 2020 rok. - stanowi on załącznik do protokołu. 
Jednocześnie podziękował Radnej Halinie Dąbrowskiej za szereg zaproponowanych tematów, które
zostały  ujęte  w planie  pracy.  Dodał,  że  tematy  te  zostały  wspólnie  przyjęte  z  Radnymi Klubu
„Porozumienie Mała Ojczyzna”.

Radna Halina Dąbrowska – zapytała czy będzie kontynuowana analiza funkcjonowania szkół na
terenie naszej Gminy.

Przewodniczący Komisji  Jerzy Koralewski –  poinformował,  że nie  zostało  to  ujęte  w planie
pracy na 2020 rok, ale zostanie dopisane.

Burmistrz  Miasta  Jacek Żurawski  – poinformował,  że  jego intencją jest  to  by  kontynuować
spotkania w szkołach.

W związku z powyższym ustalono, że do planu pracy komisji w II kwartale zostanie dopisany temat
„ Objazd Placówek Oświatowych”.
Radni jednogłośnie „za” przyjęli plan pracy komisji.

Ad.5.  Przygotowanie  do  zorganizowania  Forum  Samorządów  Szkolnych  w  celu  odbycia
kampanii wyborczej dla powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim.

Przewodniczący Komisji  Jerzy  Koralewski –  poinformował,  że  przygotował  model  działania
Młodzieżowej  Rady  Gminy  -   stanowi  on  załącznik  do  protokołu.  Zapytał  również
Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Jerzego  Orłowskiego  na  kiedy  planowana  jest  Sesja  RM,
ponieważ chciałby wypracować stanowisko odnośnie PURM w sprawie powołania Młodzieżowej
Rady Gminy Kowalewo Pomorskie.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – zaproponował, by skonstruować uchwałę intencyjną, w której
należałoby napisać, że Rada Gminy Kowalewo Pomorskie rozpoczyna procedurę powołania Rady
Młodzieżowej we wszystkich szkołach naszej Gminy.

Wicedyrektor  SP Kowalewo  Pomorskie  Małgorzata  Pęcherska-  Żary  –  poinformowała,  że
uczniowie szkoły muzycznej uczęszczają również do szkół podstawowych w naszej Gminie.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – poinformował, że do szkoły muzycznej uczęszczają również
uczniowie spoza terenu naszej Gminy. Dodał również, że ideą na powołanie Rady Młodzieżowej
był pomysł Dyrektora SP Kowalewo Pomorskie Renaty Faluty -  Kaszubowskiej,  która podczas
konkursu  w 2018 roku na dyrektora szkoły  chciała powołać Radę Uczniowską. Dodał,  że chce
traktować Radę Młodzieżową bardzo poważnie. Chce by była ona powołana na 1 czerwca 2020
roku.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski  – poinformował, że 8 lat temu przymierzano się do
powołania  Młodzieżowej  Rady  Gminy.  Zaproponował  by  powołać  Młodzieżowego  Burmistrza,
który  miałby  za  zadanie  przekazać  Radzie  Młodzieżowej  klucz  do  bram  Kowalewa,  w  dniu
1 czerwca.
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Dyrektor  SP Kowalewo  Renata  Faluta  –  Kaszubowska –  poinformowała,  że  podając  hasło
podczas konkursu na dyrektora szkoły, nie brała pod uwagę szkoły muzycznej. Dodała, że Rada
Młodzieżowa ma być organem wspierającym, opiniującym a nie wykonawczym. Ilość uczniów do
powołania Rady Młodzieżowej ze szkół powinna być proporcjonalna co do ogólnej ilości uczniów
w szkole. Nie myślała również o forum Samorządów uczniowskich, kampaniach, debatach. Co do
wieku kandydata wyjaśniła, że w granicach 12-15 lat. Kadencja powinna trwać 2-3 lata. Kandydat
sam  może  się  zgłosić  (poparcie  przynajmniej  25  osób).  Powinno  być  rozpoczęte  wstępne
wyłanianie kandydatów. Należy pomyśleć nad głosowaniem, czy jedna osoba może oddać tylko
jeden  głos  czy  więcej.  Prezydium  powinno  składać  się  z  Przewodniczącego,
Wiceprzewodniczącego, Sekretarza i  Rzecznika prasowego ( do kontaktów ze społeczeństwem).
Powinien  być  również  przygotowany  Statut  Rady  Młodzieżowej,  zabezpieczony  budżet.
zagwarantowane  pomieszczenie  oraz  opiekun  –  zaproponowała,  żeby  był  to  członek  Komisji
Oświaty, Kultury,Sportu i Zdrowia lub ktoś z zewnątrz.

Wicedyrektor SP Kowalewo Pomorskie Małgorzata Pęcherska- Żary – poinformowała, że nie
chce by ze Szkoły Podstawowej w  Pluskowęsach była tylko jedna osoba, należy wybrać dwie by
miały jakieś wsparcie. Okręg wyborczy powinien być spoza terenu szkół. 

Radna Halina Dąbrowska – zasugerowała by skład Rady Młodzieżowej  był 15 – osobowy.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – poinformował, że w materiale, który przygotował
wspomniane jest jak przygotować Radę Młodzieżową, oraz podane, że skład Rady Młodzieżowej
ma liczyć tyle samo osób co skład Rady Miasta.

Wicedyrektor  SP Kowalewo  Pomorskie  Małgorzata  Pęcherska-  Żary –  poinformowała,  że
należy  zastanowić  się  nad tym, kto ma zostać  opiekunem Rady Młodzieżowej.  Zaproponowała
zmniejszenie ilości składu Rady Młodzieżowej o połowę ( tj. 12 osób) oraz dodatkowo dodać 2
osoby spoza terenu naszej Gminy, do tutejszych szkół.

Radny  Robert  Bejgier  –  stwierdził,  że  zastanawia  się  czy  jesteśmy  w  stanie  powołać  Radę
Młodzieżową, gdyż na początku była mowa tylko o powołaniu Rady na 1 czerwca. 

Wicedyrektor SP Kowalewo Pomorskie Małgorzata Pęcherska- Żary – poinformowała, że w
innych miasteczkach Rada Młodzieżowa wydaje uchwały oraz opiniuje.  Opiekunem jest  Radny
Rady Miejskiej. Spotykają się regularnie, nie jest to tylko jednorazowe spotkanie. Budżet natomiast
spoczywa na Gminie. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – poinformował, że w materiale, który przygotował
znajduje się harmonogram pracy Rady Młodzieżowej. 

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – poinformował, że przysłuchuje się tej rozmowie i uważa, że
jesteśmy na  dobrej  drodze.  Chce  by  w  szkołach  odbyła  się  kampania  wyborcza,  która  nauczy
uczniów  odpowiedzialności.  Kampania  ma  być  czysta,  należy  zastanowić  się  nad  tym  jakie
uprawnienia dać Radzie Młodzieżowej. Uchwały podejmowane przez  Radę Młodzieżową powinny
być na zasadzie opinii. Patronem powinien być Przewodniczący Rady Miejskiej oraz dodatkowa
osoba z zewnątrz (urzędnik, emeryt lub nauczyciel). Należy to potraktować poważnie i rozsądnie.
Co do budżetu dodał, że w zakresie Gminy będzie zagwarantowanie pomieszczenia, papier ksero
oraz kawa i herbata. Należy już rozpocząć sposób wyłaniania kandydatów. Co do ilości członków
Rady Młodzieżowej uważa, że powinno być 20 osób z sześciu szkół, którzy godnie reprezentowali
by te szkoły.
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Sekretarz  Gminy  Ewa  Bąk –  poinformowała,  że  sprawami  organizacyjnymi  związanymi
z posiedzeniami Młodzieżowej Rady zajmie się Gmina.

Przewodniczący rady Miejskiej Jerzy Orłowski – uważa, że należy poważnie zabrać się do tej
sprawy. Zgadza się z Burmistrzem co do ilości składu. Zaproponował chęć pomocy.

Skarbnik Gminy Magdalena Górna – poinformowała, że może być też tak, że w SP Pluskowęsy
będzie 5 osób chętnych do kandydowania do Rady Młodzieżowej,  a w Kowalewie na przykład
2 osoby.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – wspomniał o ordynacji wyborczej.

Sekretarz Gminy Ewa Bąk – poinformowała, że Statut Rady Młodzieżowej powinien się opierać
na  specyfice  naszej  Gminy.  Sposób  i  skonstruowanie  takiego  statutu  powinien  opierać  się  na
statucie uczniowskim. Dodała, że nie należy opierać się na innych Gminach.

Radna Halina Dąbrowska – przychyla się do wypowiedzi Radnego Roberta Bejgier. Uważa, że
powinno  być  to  traktowane  jak  zabawa.  Obawia  się  sztywnego  statutu   (  spotkania  3  razy  w
miesiącu, byłyby zbyt dużym obciążeniem).

Wicedyrektor SP Kowalewo Pomorskie Małgorzata Pęcherska- Żary – wyjaśniła, że spotkania
odbywałyby się raz na kwartał.

Dyrektor SP Kowalewo Renata Faluta – Kaszubowska – poinformowała, że Rada Młodzieżowa
miałaby za zadanie opiniować oraz podsuwać pomysły dotyczące miasta pod kątem organizacji
koncertów lub wieczornicy.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki  – poinformował, że 1 czerwca powinna odbyć się uroczysta
Sesja  nowej  Rady  Młodzieżowej,  na  której  to  otrzyma  ona  klucz  do  miasta  na  24  godziny.
Zastanawia się skąd wziąć Młodzieżowego Burmistrza – zaproponował „Prymusa” (uczeń wybitny
z  osiągnięciami),  jeżeli  natomiast  nie  będzie  takiej  osoby  należy  wybrać  Burmistrza  z  Rady
Młodzieżowej. 

Przewodniczący  Komisji  Jerzy  Koralewski –  zapytał  czy  Radni  są  za  powołaniem  Rady
Młodzieżowej.
Radni jednogłośnie byli „za” powołaniem Rady Młodzieżowej.

Ad.6. Projekty uchwał i tematy informacyjne.

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka – przedstawiła następujące projekty: 

• PURM w sprawie powołania Honorowej Kapituły Miasta Kowalewo Pomorskie.

Zastępca  Burmistrza  Ilona  Rybicka  – dodała,  że  na  posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej,  która
odbyła się  16 stycznia 2020 r.  Radny Jerzy Koralewski wniósł uwagi co do projektu. Na Komisji
Infrastruktury i Drogownictwa wspólnie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji
Europejskiej dnia 20 stycznia 2020 r. Radni nie wnieśli uwag co do przedstawionego projektu.
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Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – zapytał czy poza tymi jedenastoma Organizacjami,
które ujęte są w projekcie, inne organizacje zgłosiły swoich kandydatów, oraz czy inne Organizacje
będą miały pełne prawo do wstąpienia do Kapituły.

Radny Wojciech Małkiewicz - poinformował, że jako Radni nie mieli możliwości wytypowania
kandydatów do Kapituły. 

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka – poinformowała, że na poprzednich posiedzeniach Komisji
omawiano skład Honorowej Kapituły, było 8 przedstawicieli. Radny Piotr Strzelecki zaproponował
aby wystąpić do OSP, natomiast Dyrektorzy szkół zaproponowali by wytypować kogoś ze szkół.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Orłowski – poinformował,  że na Sesji RM nie można
występować z propozycją do uchwały, gdyż zmieni ona automatycznie swoją treść i będzie trzeba
po  raz  kolejny  omawiać  ją  na  posiedzeniach  komisji.  Uważa  również,  że  Organizacje  wzięły
odpowiedzialność za wytypowanie zgłoszonych członków. Zaproponował, by w projekcie dodać
punkt odnoście działalności Honorowej Kapituły  tj. 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Jerzy Koralewski – zapytał dlaczego nie ma punktu,  w którym jest
mowa, że Honorowa Kapituła liczy 11 członków.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Orłowski – odpowiedział, że jeżeli ktoś z członków umrze
będzie należało podjąć nowy projekt uchwały.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – zgodził się z Przewodniczącym Jerzym Orłowskim odnośnie
dopisania punktu z  okresem działania  Honorowej Kapituły.  Co do propozycji  Radnego Jerzego
Koralewskiego, nie zgadza się. Dodał, że Rada w 1999 roku powołała Honorową Kapitułę, która
liczyła 8 osób, na dzień dzisiejszy żyją tylko 3 osoby. Uważa, że na 11 osób , 6 osób powinno brać
udział w Posiedzeniach ( większość głosów). Chce, aby w tym roku zostało przyznane Honorowe
Obywatelstwo, gdyż to w tym roku jest 100. Rocznica powrotu Kowalewa Pom. do Rzeczpospolitej
Polski. 

Kierownik ref. BRM Donata Pilarska – Mądry – poinformowała, że w Statucie Gminy znajduje
się  zapis  odnośnie  Honorowej  Kapituły.  Na pierwszym posiedzeniu  mają prawo wypracowania
wewnętrznego regulaminu. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – zaproponował, by był zapis „ 15 osób w Honorowej
kapitule”.

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawki  –  nie  zgadza  się  z  tym,  ponieważ  byłoby  to  nieuczciwe
w stosunku do osób, które zostały już wybrane. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jerzy  Orłowski  –  uważa,  że  głosowanie  nad  wyborem
Honorowego Obywatela będzie ciężarem dla Honorowej Kapituły. 

W związku z powyższym nikt z Radnych nie wniósł już więcej uwag do przedstawionego projektu.

• PURM w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej.
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Nikt z Radnych  nie wniósł uwag do przedstawionego projektu.

• PURM  w  sprawie  uchwalenia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Kowalewie
Pomorskim na 2020 rok.

Radny Wojciech Małkiewicz – zasugerował by Rada Miejska dwa razy do roku podczas Sesji
przedstawiła  sukcesy  Klubów  sportowych  działających  na  terenie  naszej  Gminy  oraz
funkcjonowanie  służby  zdrowia.  Nie  rozumie  dlaczego  została podjęta  decyzja  o  zamknięciu
niepublicznych zakładów opieki zdrowotnej w soboty. 

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – zapytał, kto doprowadził do sprzedaży ośrodka zdrowia Panu
Tomaszewskiemu.

Radny Robert Bejgier – zaproponował by podczas Sesji Pani              i Pan                  przedstawili
swoja ofertę.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – poinformował, że efekty Komisji są takie same jak
działanie Burmistrza. Dodał, że Komisja przez 6 godzin rozmawia o tym samym, po 4 latach znowu
się spotyka i rozmawia na ten sam temat. 

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – podał  dla przykładu  swoją efektywność w Oświacie   tj.
decyzja  o  awarii  ogrzewania  w Szkole  Podstawowej  w Wielkim Rychnowie,  oraz  rozwiązanie
problemu z ogrzewaniem w Wielkiej Łące.

Przewodniczący Komisji  Jerzy  Koralewski –  poinformował,  że  rozmawiał  z  Panią  Sekretarz
o braku ogrzewania w mieszkaniu, które znajduje się w SP Wielkie Rychnowo. Nauczyciel, który
tam mieszka został bez ogrzewania. 

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawki –  poinformował,  że  nauczyciel  za  zaistniałą  awarię  został
zwolniony z opłat za ogrzewanie na 2 miesiące.

Dyrektor  SP  Wielkie  Rychnowo  Julia  Szczepańska  –  poinformowała,  że  reakcja  była
natychmiastowa na zaistniałą awarię.

Radny Robert  Bejgier –  uważa,  że  obowiązkiem Burmistrza jest  naprawa pieca,  kompetencja
komisji nie ma nic do tego.

Nikt z Radnych nie wniósł już  więcej uwag do przedstawionego projektu.

• PURM w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2020,

Nikt z Radnych  nie wniósł uwag do przedstawionego projektu.

Kierownik ref. TIiGG Bożena Rymanowska przestawiła projekt uchwały :

• w sprawie  wyrażenia  zgody na nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  gruntowej  -  materiał
stanowi załącznik do protokołu.

Nikt z Radnych nie  wniósł uwag do przedstawionego projektu.  Radni jednogłośnie pozytywnie
zagłosowali „ za” zaopiniowaniem.
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Sekretarz Gminy Ewa Bąk -  przedstawiła materiał  informacyjny, o który prosił Radny Robert
Bejgier podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Samorządu w dniu 27 grudnia 20019 r. na temat
przedstawienia informacji ile dzieci uczy się poza terenem Gminy oraz ile dzieci uczy się u nas
z innego terenu –  materiał ten stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Jerzy  Koralewski –  poprosił  Radnych  o  zaopiniowanie  członków
Kapituły  w  składzie  jaki  podany  jest  w  projekcie  uchwały  –  3  Radnych  „  za”  (  Dąbrowska,
Kalinowska, Regulski), 4 Radnych „wstrzymało się” ( Wypych, Małkiewicz, Koralewski i  Bejgier).

Ad.7. Zapoznanie się z wpływająca korespondencja do Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Jerzy  Koralewski –  przedstawił  pismo  skierowane  do  niego  przez
Burmistrza Jacka Żurawskiego w sprawie wskazania dwóch radnych- członków komisji Oświaty do
komisji konkursowej- pismo stanowi załącznik do protokołu.

Podczas posiedzenia wytypowano Radną Hannę Kalinowską i Radnego Wojciecha Małkiewicza.

Do komisji celem dokonania oceny złożonych ofert na realizację zadań publicznych związanych
z realizacją zadań gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu z ramienia Komisji Oświaty Kultury,
Sportu  i  Zdrowia  zostali  zgłoszeni:  Pani  Hanna  Kalinowska  i  Pan  Wojciech  Małkiewicz  jest
członkiem Ludowego Klubu Sportowego Promień w Kowalewie Pomorskim, który to Klub złożył
ofertę w odpowiedzi na ogłoszony konkurs na realizację zadań w 2020 r. wg opinii radcy prawnego
nie  powinien  on  uczestniczyć  w  pracach  komisji  konkursowej.  W  związku  z  powyższym
wytypowano Panią Jolantę Wypych.

Ad.8. Zapytania, wnioski, sprawy różne.

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawki –  poinformował,  że  dwa  dni  temu  uczestniczyliśmy
w uroczystościach związanych z 100. rocznicą powrotu Kowalewa do Macierzy, poprosił radnych
o przemyślenia i pewne refleksje. Uważa, że powinien być to początek myślenia o Gminie, a nie
o Burmistrzu.  Poprosił  o to by radni nie słuchali  złych doradców. Zaproponował by prowadzić
dyskusje i prace wspólnymi siłami w sposób czysty i uczciwy.  Najważniejsi dla nas powinni być
mieszkańcy, szkoły, drogi i obwodnica, a nie to czy ”utrzemy nosa” Burmistrzowi. Nie rozumie
dyskusji  na  temat  przekazania  insygniów  na  mszy  w  kościele  –  uwag,  że  nie  jest  to  zgodne
z prawem. Dodał,  że ma świadomość tego, że to poprzedni Burmistrz odpowiadał za składanie
przysięgi przez niego. Podczas uroczystości to poprzedni Burmistrz powinien nakładać nowemu
Burmistrzowi łańcuch,  a nie  najstarszy Radny.  Zapytał czy z tego powodu nie  zostały złamane
przepisy o nakładaniu łańcucha Burmistrzowi. Dodał, że przekazanie sztandaru odbyło się na rynku
w Kowalewie Pomorskim. Poprosił by takie zachowanie już więcej się nie powtórzyło, by zacząć
się traktować czysto i uczciwie. Poprosił  Przewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego Orłowskiego
o  wspólne  spotkanie  z  wszystkimi  radnymi,  by  efektywnie  zdefiniować  definicję  szczerość
i otwartość. Należy udowodnić mieszkańcom, że dobrze zrobili oddając na nas głos. 

Radny  Robert  Bejgier  –  poinformował,  że  w  zeszłym  tygodniu  był  na  posiedzeniu  Komisji
Rewizyjnej wspólnie z Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dnia 16 stycznia 2020 r. Zadeklarował
na  niej  w  imieniu  Radnych  Klubu  „  Porozumienie  Mała  Ojczyzna”  równe  traktowanie.  Tego
samego oczekuje od drugiej strony oraz szczerości i powagi.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski  – odniósł się do Sesji Inauguracyjnej i zapytał czy
jest to zgodne z przepisami, że najstarszy Radny- Senior  nałożył łańcuch nowemu Burmistrzowi- 
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on tego nie zaplanował. Nie chce również zrzucać winy na innych. Nie rozumie co ma wspólnego z
przekazaniem  sztandaru.  Odnośnie  stwierdzeń  Burmistrza  wnioskuje  ,  że  jest  przeszkodą,
jednocześnie gwarantuje, że Burmistrz się pomylił. Jeżeli wypowiada się w różnych kwestiach to
znaczy  ma  pewne  wątpliwości.  Dodał,  że  na  sesji  zabiera  głos,  gdyż  nie  zdążył  przygotować
materiału  po spotkaniu przed sesja.  Zapewnia,  że  będzie zabierał  głos  w tych sprawach,  jeżeli
będzie miał jakieś wątpliwości prawne. Nikt mu ust nie zamknie. Czy Burmistrz będzie to uważał
za złośliwe czy też nie , należy to tylko do oceny Burmistrza.  

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – poinformował, że za poprzedniego Burmistrza nikt z Radnych
nie  miał  żadnych  wątpliwości,  ani  nie  dociekał  niczego.  Dodał,  że  odpowiedzialność  na  Sesji
Inauguracyjnej spoczywała na poprzednim Burmistrzu i na najstarszym Radnym. Kilka miesięcy
była rozmowa o insygniach.  Były zgłaszane  poprawki  co do sztandaru przez Radnego Jerzego
Koralewskiego, które zostały uwzględnione. Przed Sesją odbyło się spotkanie z radnymi i żaden
radny nie miał uwag , a kilka minut później na sesji okazało się, że jednak są uwagi.

Ad.9 Zakończenie.
Wobec  wyczerpania  porządku  Przewodniczący  Komisji  o  godzinie  1640 zamknął  posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 9  kolejno ponumerowanych stron.

                                                                                                Przewodniczący 
                                                                                        Komisji Oświaty, Kultury, 
                                                                                               Sportu i Zdrowia 

                                                                                              /-/ Jerzy Koralewski 
Protokołowała:
M. Chądzyńska


